
PROTOKÓŁ NR XXIX/2005
z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą

z dnia 2 września 2005 roku

Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu 
2 września 2005 roku na sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Nowym 
Mieście nad Pilicą i trwała od godz. 1000 do godz. 1215.

Obradom  sesji  przewodniczył  p.  Tadeusz  Klatka  –  Przewodniczący  Rady 
Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  otwierając  sesję  Rady  Miejskiej  w  Nowym 
Mieście nad Pilicą stwierdził na podstawie listy obecności /załącznik nr 1 do 
niniejszego protokółu/ prawomocność obrad. Na Sali obecnych było 15 radnych 
na ustawowy skład liczbowy 15.

W sesji Rady Miejskiej udział wzięli:
1. Burmistrz Miasta i Gminy p. Jerzy Markiewicz
2. Sekretarz Miasta i Gminy p. Zygmunt Bigos
3. Skarbnik Miasta i Gminy p. Dorota Binio
4. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu miasta i gminy Nowe 

Miasto  nad  Pilicą  wg  listy  obecności  /załącznik  nr  2  do  niniejszego 
protokółu/.

5. Mieszkańcy miasta i gminy Nowe Miasto nad Pilicą.

PKT 1
Na sekretarza obrad radna p. Marta Gonta – Głowacka zgłosiła radną p. Jadwigę 
Mijal, która wyraziła zgodę. W głosowaniu za 15 na stan obecnych 15 radnych 
sekretarzem obrad została radna p. Jadwiga Mijal.

PKT 2
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tadeusz Klatka, stwierdził że porządek obrad 
został przesłany radnym i zapytał czy są propozycje zmian. Propozycji zmian w 
porządku  obrad  nie  zgłoszono.  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  odczytał 
proponowany porządek obrad, który został przyjęty w głosowaniu jednogłośnie, 
czyli za - 15 głosów w następującym brzmieniu:

1. Wybór sekretarza obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji.
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4. Wystąpienia Przewodniczących Stałych Komisji Rady.
5. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy za okres międzysesyjny.
6. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej.
7. Podjęcie uchwał w sprawie:
a) zmian w budżecie na 2005 rok;
8. Interpelacje i zapytania.
9. Wolne wnioski.

PKT 3
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tadeusz Klatka poinformował, że protokół z 
poprzedniej  sesji  Rady  był  wyłożony  do  wglądu  w  biurze  Rady.  Uwag  i 
zastrzeżeń do protokółu nie stwierdzono i został on przyjęty w głosowaniu za – 
15 radnych czyli jednogłośnie.

PKT 4
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej p. Tadeusz Tulin 

poinformował,  że  w okresie  międzysesyjnym Komisja  Rewizyjna nie  odbyła 
posiedzenia.

Przewodniczący  Komisji  Gospodarczo  –  Budżetowej  p.  Wiesław 
Krawczykowski poinformował, że w okresie międzysesyjnym odbyło się jedno 
posiedzenie  w  dniu  29  sierpnia  2005  roku  na  którym  zajmowano  się 
następującymi tematami:

1. Opiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  miasta  i 
gminy na 2005 rok.

2. Sprawy bieżące kierowane do Komisji.

Przewodniczący  Komisji  Gospodarczo  –  Budżetowej  poinformował,  że 
obecny na spotkaniu Sekretarz  Miasta  i  Gminy p.  Zygmunt  Bigos przekazał 
propozycję Burmistrza, aby z budżetu gminy przekazać środki w kwocie 5000 zł 
miesięcznie  na  współfinansowanie  wraz  ze  Starostwem  placówki  OPP.  Do 
końca  roku  kosztowało  by  to  Gminę  20.000  zł.  Komisja  pozytywnie 
zaopiniowała w/w propozycję Burmistrza. Członkowie Komisji po zapoznaniu 
się ze zmianami w budżecie pozytywnie je zaopiniowali.
Członkowie Komisji po przedstawieniu przez radną p. Martę Gonta – Głowacką 
sprawy  panującego  bałaganu  wokół  budynku  byłego  Klubu  Garnizonowego 
znajdującego się na terenie osiedla JW. wnioskuje aby administracyjnie zmusić 
właściciela posesji znajdującej się na terenie osiedla JW. (klub garnizonowy) do 
uprzątnięcia  terenu  wokół  budynku.  Wniosek  uzasadniony  jest  tym,  że  w 
dalszym ciągu nic tam nie zostało zrobione, wokół panuje bałagan. Proponuje 
się aby była konsekwencja postępowania administracyjnego (pismo, kolegium, 
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Sąd). Komisja nie zajęła się sprawą opiniowania realizacji budżetu za I półrocze 
2005 roku z uwagi na nieobecność p. Skarbnik, która przebywała na urlopie. Tą 
tematyką zajmie się w późniejszym czasie, kiedy już będzie opinia RIO w tej 
sprawie.

Przewodniczący Komisji Oświatowo – Społecznej p. Zbigniew Kacprzyk 
poinformował, że Komisja w okresie międzysesyjnym Komisja obradowała w 
dniu 29 sierpnia 2005 roku i zajmowała się następującymi sprawami:

1. Współpraca z klubami sportowymi działającymi na terenie miasta i gminy 
Nowe Miasto nad Pilicą.

2. Zapoznanie  się  z  pismem  i  wyrażenie  opinii  w  sprawie 
współfinansowania ze Starostwem OPP w Nowym Mieście nad Pilicą.

3. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesję Rady.
4. Przygotowanie szkół do rozpoczęcia roku szkolnego 2005/2006 (wyjazd 

Komisji).
5. Sprawy bieżące kierowane do Komisji.

Przewodniczący Komisji p. Zbigniew Kacprzyk poinformował o piśmie od 
Stowarzyszenia  Kultury  Fizycznej  Klub  Sportowy  Żdzary  w  którym  klub 
zwraca  się  o  pomoc  finansową  w  funkcjonowaniu  KS  Żdżary.  Prośba 
motywowana jest awansem z klasy B do klasy A i oraz o zwiększeniu kosztów 
na utrzymanie grupy juniorów. Obecny na posiedzeniu Prezes TKKF „Pilica” 
poinformował,  że  w  TKKF  działają  dwie  sekcje  piłki  nożnej  seniorów  i 
trampkarzy. Poinformował, że klub stara się sam pozyskiwać dodatkowe środki 
organizując różnego rodzaju imprezy. Też borykają się z różnymi problemami 
finansowymi. Członkowie komisji po dyskusji wystąpili do Burmistrza Miasta i 
Gminy z następującym wnioskiem:

1. Z uwagi na wynikłe dodatkowe obciążenia finansowe Klubu Sportowego 
w  Żdżarach  powstałe  wskutek  awansu  do  wyższej  klasy  rozgrywek 
proponuje  się  zwiększyć  środki  finansowe  na  powyższy  cel.  Komisja 
sugeruje  aby o  środki  finansowe wystąpić  do  Komisji  Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych.

2. Komisja wnioskuje o rozwiązanie problemu dowozu drużyn na rozgrywki 
ligowe  autokarem  UMiG,  co  spowoduje  pomniejszenie  kosztów 
utrzymania drużyn.

Inspektor referatu oświaty p. Bogumił Strumiłło zapoznał członków Komisji z 
pismem  od  Starosty  p.  Mirosława  Maliszewskiego  w  sprawie 
współfinansowania działalności Ogniska Pracy Pozaszkolnej w Nowym Mieście 
nad Pilicą, ponieważ środki przekazywane z Ministerstwa Edukacji Narodowej i 
Sportu  nie  wystarczają  na  utrzymanie  placówki.  Obecny  na  posiedzeniu  p. 
Hieronim Konca stwierdził,  że  z  działalności  OPP korzysta  ok.  300 dzieci  i 
młodzieży.  Jest  wiele  kół  zainteresowań,  jak  też  pracowni  bardzo  dobrze 
wyposażonych i szkoda by było to zaprzepaścić. Obecny na spotkaniu Sekretarz 
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p.  Zygmunt  Bigos  przekazał  propozycję  Burmistrza  aby  z  budżetu  gminy 
przekazać środki w kwocie 5000 zł miesięcznie na współfinansowanie OPP. Do 
końca roku kosztowało by to Gminę 20.000 zł. Komisja przychyliła się do w/w 
propozycji Burmistrza. Sekretarz Miasta i Gminy zapoznał członków Komisji ze 
zmianami  w  budżecie.  Komisja  po  przejrzeniu  zmian  postawiła  następujący 
wniosek:

1. Wniosek  o  zapisanie  w  zmianach  w  budżecie  kwoty  5.500  zł  na 
dofinansowanie  prac  remontowych  zespołu  klasztornego  w  Nowym 
Mieście nad Pilicą (II transza) zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami.

Członkowie Komisji po zapoznaniu się z przygotowaniem szkół do rozpoczęcia 
roku  szkolnego  2005/2006  stwierdzili,  że  w  PSP  w  Żdżarach  okna  są  w 
tragicznym stanie, co stanowi zagrożenie dla uczęszczających tam dzieci. Szyby 
w  oknach  ledwo  się  trzymają  i  nie  można  ich  prawidłowo  zabezpieczyć, 
ponieważ  nie  ma  jak  w  futrynę  wbić  gwoździa,  są  tak  bardzo  zniszczone. 
Dlatego  uważa  się  że  okna  powinny  być  jak  najszybciej  wymienione. 
Wymienione powinny być też podłogi, ponieważ tak w PSP Żdzary jak i PSP 
Nowe Miasto są duże ubytki w tychże podłogach tzn, połamane są płytki PCV. 
Komisja  wnioskuje o dalsze remonty w szkołach.  Dużo zostało zrobione ale 
potrzeby są też ogromne. W sprawach bieżących kierowanych do Komisji radna 
p. Marta Gonta – Głowacka przedstawiła członkom Komisji sprawę zaniedbania 
porządku przed byłym Klubem Garnizonowym. Właściciel posesji w ogóle nie 
interesuje się stanem budynku, jest tam brud wynikający z tego, że wchodzą tam 
osoby postronne i zanieczyszczają teren w budynku i wokół budynku. Dlatego 
też  Komisja  wnioskuje  na  prośbę  radnej  p.  Marty  Gonty  -  Głowackiej  aby 
administracyjnie zmusić właściciela posesji  znajdującej  się na terenie  osiedla 
JW.  (klub  garnizonowy)  do  uprzątnięcia  terenu  wokół  budynku.  Wniosek 
uzasadniony jest tym, że w dalszym ciągu nic tam nie zostało zrobione, wokół 
panuje  bałagan.  Proponuje  się  aby  była  konsekwencja  postępowania 
administracyjnego (pismo, kolegium, Sąd). Prosi się o powiadomienie Komisji o 
sposobie załatwienia sprawy.

PKT 5
Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Nowe  Miasto  nad  Pilicą  p.  Jerzy 

Markiewicz przedstawił sprawozdanie z działalności za okres międzysesyjny od 
dnia 20 lipca 2005 do dnia 1 września 2005, które przedstawia się następująco:

1. W dniu 24 lipca brał udział w spotkaniu w gminie Chynów w sprawie 
przystąpienia  gmin  powiatu  grójeckiego  do  Związku  Komunalnego 
wspólnej Gospodarki Odpadami.

2. W  dniu  27  lipca  br.  przejeżdżał  przez  Nowe  Miasto  nad  Pilicą  48 
Międzynarodowy wyścig kolarski „IDEA MAZOWIA TOUR” Kozienice 
– Siedlce.
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3. W dniu  27  lipca  br.  brał  udział  w  spotkaniu  wójtów,  burmistrzów w 
sprawie wspólnej gospodarki odpadami zorganizowanym przez Starostwo 
Powiatowe w Grójcu oraz Ministerstwo Środowiska.

4. W dniu 28 lipca br.  rozstrzygnięto przetarg nieograniczony (do 60.000 
Euro) na dowóz uczniów do publicznych szkół w gminie Nowe Miasto 
nad Pilicą. Wpłynęły dwie oferty:

• Oferta PPKS w Skierniewicach oddział terenowy w Rawie Mazowieckiej 
za kwotę 24 zł za ucznia;

• Oferta PKS Sp.z o.o w Grójcu na kwotę 27 zł za ucznia.
Wybrano ofertę z Rawy Mazowieckiej.
5. W  dniu  29  lipca  2005  roku  podpisano  umowę  na  wykonanie 

dokumentacji  technicznej  na budowę drogi  gminnej  Nowe Miasto nad 
Pilicą – Świdrygały za kwotę 29.280,00 zł. Wykonawcą dokumentacji jest 
Zakład Budownictwa Drogowego i Ogólnego „DROGBUD” z Zielonej 
Góry.

6. W dniu 3 sierpnia br. dokonano odbioru wykonywanych robót w postaci 
przebudowy chodnika przy drodze powiatowej nr 34347 Nowe Miasto – 
Domaniewice (ul. Tomaszowska). Całkowity koszt zadania 79.945,51 zł. 
Zadanie realizowane było wspólnie ze Starostwem.

7. W dniu 4 sierpnia 2005 roku odbył się przetarg na wykonanie projektu 
hydroforni wraz ze stacją uzdatniania wody z isniejącej studni głębinowej 
we wsi Prosna, sieci wodociągowej z przyłączami we wsi Prosna Adżarki, 
sieci  i  przyłącza  energetycznego  do  hydroforni  zaktualizowane  bądź 
uzupełnienie  geodezyjnych  map  zasadniczych  w  pasie  projektowania, 
kosztorys  inwestorski  ślepy  i  przedmiar  robót.  Wpłynęła  jedna  ważna 
oferta 38.125,00zł. W budżecie na 2005 rok jest 30 tys. zł. Nie została 
podpisana umowa ze względu na brak pełnego zabezpieczenia środków 
finansowych.

8. W dniu 4 sierpnia odbył się przetarg na wykonanie sieci wodociągowej z 
przyłączem  we  wsi  Nowe  Strzałki  wpłynęły  trzy  ofert  w  kwocie  – 
70.791,54 zł;  70.296,52 zł;  91.129,26 zł.  W budżecie na 2005 rok jest 
zabezpieczona kwota 50 tys. zł. Umowa nie została podpisana ze względu 
na brak pełnego zabezpieczenia środków finansowych.

9. Dnia 5 sierpnia  odbył się przetarg na przebudowę istniejącej  kotłowni 
węglowej  na  olejową  w budynku  Publicznego  Gimnazjum w Nowym 
Mieście nad Pilicą.

10. W dniu 8 sierpnia 2005 roku przechodziła przez Nowe Miasto nad Pilicą 
pielgrzymka na Jasną Górę.

11. W dniu 10 sierpnia podpisano umowę na zakup, dostawę i  rozładunek 
kruszywa na drogach na terenie gminy. Cena 1 tony 40 zł brutto.

12. W dniu 11 sierpnia podpisano umowę na modernizację drogi transportu 
rolnego na gruntach wsi Bieliny i Kolonia Bieliny za kwotę 117.936,33 zł 
z Przedsiębiorstwem Robót Drogowych, z Gielniowa.
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13. W  dniu  17  sierpnia  br,  dokonano  odbioru  remontów  dachów  na 
Publicznym Gimnazjum i Publicznej Szkole Podstawowej w Żdżarach.

14. W  dniu  24  sierpnia  ogłoszono  w  Biuletynie  Zamówień  Publicznych 
przetarg nieograniczony o wartości szacunkowej powyżej 60.000 Euro na 
budowę kanalizacji sanitarnej kolektor C wraz z przyłączem w Nowym 
Mieście nad Pilicą.

15. W  dniu  26  sierpnia  br.  dokonano  odbioru  wykonanego  kanału 
deszczowego  w  ulicy  Słonecznej.  Wykonawcą  zadania  był 
METALMOST z  Nowego Miasta  nad  Pilicą.  Całkowity  koszt  zadania 
59.839,87 zł.

16. W dniu 28 sierpnia  odbyły się  gminne dożynki  na Górce Zgody przy 
Kościele Św. Rocha.

17. W trakcie rozstrzygnięć są przetargi nieograniczone na dostawę węgla do 
UMiG i szkół oraz oleju opałowego.

18. W  dniu  1  września  2005  roku  dokonano  losowania  kandydatów 
zgłoszonych  przez  pełnomocników Komitetów Wyborczych  do  składu 
obwodowych komisji wyborczych do wyborów do Sejmu RP i Senatu RP 
zarządzonych na dzień 25 września 2005 roku.

19. W dniu 1 września 2005 roku Burmistrz wydał Zarządzenie o powołaniu 
Obwodowych komisji Wyborczych.

Burmistrz  poprosił  sołtysów  z  Sacina  i  Rosochy  o  dokonywanie  wpłat  za 
przyłącze  wodociągowe.  Zwrócił  się  również  do  Sołtysa  wsi  Adżarki  o 
poinformowanie mieszkańców aby wyrażali zgodę na zajęcie pasa drogowego 
czy użyczenia działek,  ponieważ jeżeli  nie będzie takiej  zgody to nie będzie 
modernizacji drogi i chodników.

PKT 6
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tadeusz Klatka poinformował, że w dniu 26 
lipca brał udział w sesji Powiatu, w dniu 27 lipca wspólnie z Burmistrzem brał 
udział w spotkaniu w Starostwie w sprawie powzięcia Programu Regionalnego 
Składowiska odpadów i ich selekcji. Oceny samorządowców były różne ale jego 
zdaniem  nie  należy  tego  przekreślać.  Jest  podobno  możliwość  pozyskania 
sporych środków unijnych i przy wsparciu ministerstwa można założyć wspólne 
wysypisko wraz z selekcją. Na razie jest to w fazie negocjacji i trzeba się nad 
tym głęboko zastanowić. 
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  p.  Tadeusz  Klatka  serdecznie  podziękował 
samorządowcom  za  udział  w  dożynkach,  szczególnie  sołtysom  wsi  które 
przygotowały  wieńce  dożynkowe.  Odczucie  mieszkańców  było  bardzo 
pozytywne i z tego co słyszał to frekwencja była większa niż w tamtym roku. 
Poinformował o przekazaniu informacji w sprawie realizacji budżetu miasta i 
gminy  za  I  półrocze  2005  roku.  Poinformował  również  że  do  Rady  i  do 
Burmistrza wpłynęło pismo z RIO o sposobach finansowania, dostępu radnych 
do  dokumentów  księgowych  i  inne  nowości  pismo  jest  w  biurze  Rady  i 
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zainteresowani  mogą  sobie  poczytać.  Poinformował  również  o  zaproszeniu 
Burmistrza  Kozienic  na  festyn  który  odbędzie  się  w  dniu  2  września  br. 
Przewodniczący Rady Miejskiej  odczytał  pismo od ulicy  mieszkańców ulicy 
Słonecznej  w  sprawie  zabezpieczenia  środków  w  budżecie  na  2006  rok  z 
przeznaczeniem na budowę drogi. Poinformował również o korespondencji od 
p. Władysława Dziuby. Na to pismo odpowie odpowiedni pracownik i p. Dziuba 
zostanie o wszystkim poinformowany.
Pytań do Przewodniczącego Rady nie zgłoszono.

PKT 7a
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tadeusz Klatka odczytał projekt uchwały w 
sprawie  zmian  w budżecie  miasta  i  gminy  na  2005 rok.  Poprosił  Skarbnika 
Miasta  i  Gminy  p.  Binio  Dorotę  o  zreferowanie  projektu  w/w  uchwały  . 
Skarbnik  Miasta  i  Gminy  p.  Binio  Dorota  poinformowała,  że  zwiększa  się 
dochody o kwotę 141.728 zł i dochody po zmianach wynoszą 11 867 108 zł, 
zwiększa się również wydatki o kwotę 21 728 zł i wydatki po zmianach wynosić 
będą 14 572 428 zł. Zmiany wynikły wskutek dotacji celowej przeznaczonej z 
budżetu  państwa  na  realizację  zadań  z  przeznaczeniem  na  sfinansowanie 
wyprawki szkolnej, zwiększeniem części subwencji oświatowej ogólnej na rok 
2005  ze  środków  rezerwy  części  oświatowej  subwencji  ogólnej  dla  jst, 
przyznania  dotacji  celowej  dla  gmin  związanych  z  przygotowaniem  i 
przeprowadzeniem  wyborów  do  Sejmu  RP  i  Senatu  RP  oraz  przyznaniem 
dotacji  celowej dla gmin związanych z przygotowaniem i  przeprowadzeniem 
wyborów Prezydenta RP. Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania 
nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za 15 na stan obecnych 15 radnych 
uchwalono  uchwałę  Nr  XXIX/185/2005  w  przedmiotowej  sprawie.  Uchwała 
stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokółu.

PKT 8
Radny p. Mirosław Murawa zgłosił następującą sprawę: na ulicy Ogrodowej są 
dwa kasztanowce które gałęziami dotykają linii energetycznych i trzeba by było 
przyciąć  gałęzie.  Sołtys  wsi  Dąbrowa  p.  Jadwiga  Pęzik  zgłosiła  problem 
wałęsających się psów przy wysypisku.

PKT 9
Radny p. Krzysztof Fiks zgłosił wniosek w sprawie odnowienia przejścia dla 
pieszych na ulicy Tomaszowskiej chodzi o dojście do Przychodni Rejonowej.
Sołtys  p.  Macioszek  zadał  pytanie  gdzie  można  sprzedać  szkło,  ponieważ 
mieszkańcy mają sporo opakowań szklanych i nie wiedzą co z tym robić.
Radny p. Wiesław Krawczykowski zapytał co dalej z budową zalewu.

Burmistrz Miasta i Gminy p. Jerzy Markiewicz odpowiedział, że jeżeli 
chodzi o pasy to sprawa została przekazana do Zarządu Powiatowego Dróg i 
jeżeli zachodzi potrzeba to zostanie to zgłoszone po raz drugi. Jeżeli chodzi o 
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budowę  zalewu  w  Gostomi  to  inwestorzy  cały  czas  czekają  na  decyzję 
Wspólnot. 
Porządek  obrad  sesji  został  wyczerpany.  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  p. 
Tadeusz Klatka zamknął obrady sesji.

Protokołowała Przewodniczył

Iwona Lepa Przewodniczący Rady Miejskiej

Tadeusz Klatka
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